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w Sierpcu ul. Świętokrzyska 2 a

BIURO RADY I ZARZĄDU POWIATU ROK 2024

Nr sprawy 6

S P R A W A
PROTOKÓŁ NR 6.2024 Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU

w dniu 5 lipca 2024 r.

Rozpoczęto 5 lipca 2024 r.

Zakończono 5 lipca 2024 r.



PROTOKÓŁ Nr 6.2024
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU SIERPECKIEGO
w dniu 5 lipca 2024 r.

Przewodniczył: Pan Przemysław Burzyński - Starosta Sierpecki.

Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godzinie 13:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Jerzy Stachurski - Przewodniczący Rady Powiatu.

2. Wojciech Rychter - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu.

3. Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

4. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.

5. Łukasz Chojnacki - p.o. Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu.

6. Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.

7. Piotr Tyndorf - Dyrektor ZS nr l w Sierpcu.

8. Joanna Pakieła - Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nawiązania stosunku pracy na

podstawie umowy o pracę na czas określony na stanowisku pełniącego obowiązki
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu.

4. Zapoznanie się z informacją na temat bieżącej sytuacji w Krytej Pływalni
w Sierpcu.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora
Liceum Ogólnokształcącego w Sierpcu.

6. Podjecie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Liceum
Ogólnokształcącego w Sierpcu.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sierpcu.



8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Specjalnego
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sierpcu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora
Centrum Kształcenia Zawodowego w Sierpcu.

10. Podjecie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Centrum
Kształcenia Zawodowego w Sierpcu.

1 1 . Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sierpcu.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady powiatu Sierpeckiego
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoz}'
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.

13. Podjecie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżelu Powiatu
Sierpeckiego na 2024 rok.

14. Wniosek o zwołanie sesji nad/wyczajncj.

15. Sprawy różne.

16. Zamknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt I Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Przemysław Burzyński -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Członkowie zarządu przyjęli porządek posiedzenia nie wnosząc uwag.

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie nawiązania
stosunku pracy na podstawie umowy o pracę na czas określony na stanowisku
pełniącego obowiązki Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że do czasu zatrudnienia kandydata wyłonionego
w drodze otwartego i konkurencyjnego naboru, zachodzi potrzeba przedłużenia
w okresie przejściowym dotyczącym organizacji i przeprowadzenia naboru,
dotychczasowej umowy o pracę na czas określony Pana Łukasza Chojnackiego,
zatrudnionego do pełnienia obowiązków Kierownika Krytej Pływalni. W związku
z tym należy wydłużyć okres nawiązania stosunku pracy tj. na okres od dnia
l stycznia 2024 roku do dnia 31 grudnia 2024r., jednak nie dłużej, niż do czasu



zawarcia umowy o pracę przez Zarząd Powiatu Sierpeckiego na stanowisku
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu z kandydatem wyłonionym w drodze
konkursu. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia
l lipca 2024 roku.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 42.6.2024

zmieniająca uchwałę w sprawie nawiązania stosunku pracy na podstawie
umowy o pracę na czas określony na stanowisku pełniącego obowiązki
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu/załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4 Zapoznanie się z informacją na temat bieżącej sytuacji w Krytej
Pływalni w Sierpcu.

Pełniący obowiązki Kierownika Krytej Pływalni Pan Łukasz Chojnacki
przedłożył informację na temat bieżącej sytuacji w Krytej Pływalni w Sierpcu,
co stanowi załącznik nr 4 do mniejszego protokołu.

Członków zarządu wzbudziła zainteresowanie analiza liczby osób
korzystających z wszystkich usług świadczonych przez obiekt za okres od stycznia
do grudnia 2023r. Zwrócono uwagę, że są placówki na terenie powiatu, które w roku
2023 miały zerową aktywność na Krytej Pływalni w Sierpcu.

Po przeprowadzonej dyskusji uznano, że należy przeprowadzić rozmowę
z dyrektorami szkół, aby zachęcić nauczycieli do większej aktywności uczniów
w Krytej Pływalni w Sierpcu.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko
dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że w dniu 14 czerwca 2024r. Komisja
Konkursowa wyłoniła kandydatkę na stanowisko dyrektora LO w Sierpcu -
Panią Alicję Wawrocką Swieczkowską./za^czm'£ nr 5 do niniejszego protokołu/.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 43.6.2024

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum
Ogólnokształcącego w Sierpcu Jzalącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora
Liceum Ogólnokształcącego w Sierpcu.

Pytań i uwag było. Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie
(5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 44.6.2024

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Liceum Ogólnokształcącego
W Sierpcu Jzalqcznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko
dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że w dniu 14 czerwca 2024r. Komisja
Konkursowa wyłoniła kandydatkę na stanowisko dyrektora SOS-W w Sierpcu -
Panią Leonorę Brudnicką. ./załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 45.6.2024
w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Specjalnego
Ośrodka Szkol n o-Wychowawczego w Sierpcu/za/ączm£ nr 9 do niniejszego
protokoluf.

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sierpcu.

Pytań i uwag było. Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie
(5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 46.6.2024

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Sierpcu/załącznik nr l O do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwafy w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko
dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że w dniu 17 czerwca 2024r. Komisja
Konkursowa wyłoniła kandydata na stanowisko dyrektora CKZ w Sierpcu - Pana
Stanisława K.osioik.a./zalgcznik nr II do niniejszego protokołu/.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:



UCHWAŁĘ NR 47.6.2024

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum
Kształcenia Zawodowego w Sierpcu/załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora
Centrum Kształcenia Zawodowego w Sierpcu.

Pytań i uwag było. Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie
(5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 48.6.2024

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Centrum Kształcenia
Zawodowego w Sierpcu/załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko
dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że w dniu 17 czerwca 2024r. zostało
przeprowadzone postępowanie konkursowe na stanowisko dyrektora PP-P w Sierpcu.
Komisja Konkursowa po analizie formalnej złożonej przez kandydatkę dokumentacji
podjęła uchwałę w sprawie niedopuszczenia kandydata do postępowania
konkursowego. Kandydatka nie dołączyła do oferty świadectwa ukończenia kursu
kwalifikacyjnego z zakresu zarządzania oświatą.

Przekazał, że obecnie Pani Dyrektor przebywa na urlopie, a zanim zostaną podjęte
jakiekolwiek decyzje to zostanie zorganizowane wspólne spotkanie.

W dalszej części posiedzenia Pan Zbigniew Czajkowski przedstawił kwestie
proceduralne związane z nie wyłonieniem kandydata, a zatwierdzeniem konkursu na
stanowisko dyrektora placówki.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 49.6.2024

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Sierpcu/zafycznik m 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady powiatu
Sierpeckiego projektu uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.



Pan Skarbnik poinformował, że \v związku z koniecznością wprowadzenia
do Budżetu Powiatu Sierpeckiego środków finansowych uzyskanych w postaci
grantu „Cyberbezpieczny Samorząd" realizowanego w ramach programu Fundusze
Europejskie na Rozwój Cyfrowy, a także przeprowadzenia postępowania
przetargowego, zachodzi konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej. Następnie
przedstawił zmiany, jakie zaszły w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu
Sierpeckiego na lata 2024-2037, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Pan Starosta zwrócił uwagę, że kwota dotycząca projektu
„Cyberbezpieczny Samorząd" tj. ponad 800 000 zł stanowi w 100 % kwotę dotacji.
Wkład własny powiatu jest zerowy.

Następnie Pan Skarbnik wyjaśnił, w jaki sposób zabezpieczył tę kwotę
w Budżecie Powiatu.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 50.6.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037'/załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 13 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
Sierpeckiego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2024 rok.

Pan Skarbnik przedstawił zmiany, jakie zaszły w Budżecie Powiatu
Sierpeckiego na 2024 rok, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 51.6.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego projektu uchwały
zmieniającej uchwalę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na
2024 rok/zalącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 14 Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej.

Członkowie zarządu jednogłośnie przyjęli wniosek o zwołanie sesji
nadzwyczajnej na dzień 8 lipca 2024r. na godz. Q9:QQ./wniosek stanowi załącznik nr 17
do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 15 Sprawy różne.
l .Zajęcie stanowiska w sprawie:
a) zamontowania progu zwalniającego oraz lustra na łuku w miejscowości
Głuchowo;

Pan Starosta poinformował, że w imieniu mieszkańców, Radny Gminy
Gozdowo Pan Norbert Szczypecki złożył wniosek o zamontowanie progów
zwalniających przy placu zabaw oraz zamontowanie lustra na łuku przy działce nr 36
w Głuchow\£/wniosek stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Pan Artur Obrębski przekazał, że lustro zostało już zamontowane we
wskazanej lokalizacji przez Gminę Gozdowo. Natomiast pozostaje kwestia montażu
progu zwalniającego. Przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu zarządu była
omawiana możliwość zamontowania progu w miejscowości Kuski, lecz członkowie
zarządu nie zajęli ostatecznie stanowiska w tej sprawie.

W dalszej części trwała dyskusja, podczas której członkowie zarządu omawiali
za i przeciw montażu progów zwalniających we wskazanych lokalizacjach. Wskazali,
żeby Dyrektor ZDP opracował regulamin lokalizacji progów zwalniających,
następnie przekazał go do akceptacji Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa
Publicznego. Zasadnym byłoby również powołanie komisji, w skład której weszliby:
pracownik Wydziału Komunikacji, pracownik ZDP w Sierpcu, przedstawiciel
z Policji, Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz
przedstawiciel Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Sierpeckiego.

b) remontu drogi powiatowej nr3728WMa!anowo-Malanówko.
Pan Artur Obrębski poinformował, że Sołtys Wsi Malanowo Stare przedłożył

w imieniu mieszkańców pros'bę o remont drogi powiatowej nr 3728W Malanowo-
Malanówko./zo^czw/A nr 19 do niniejszego protokołu/.
Następnie przedstawił członkom zarządu stan techniczny drogi. Z jego wypowiedzi
wynikło, że droga nadawałaby się do remontu, jednak nie jest ona ujęta w planach
inwestycyjnych powiatu na rok 2024. Na gminie Mochowo są dość duże projekty: na
drogę Mochowo-Łukoszyn, Mochowo-Rempin oraz Żuki-Kurowo, które czekają na
swoje wykonanie.
Po przeprowadzonej dyskusji uznano, że na tę chwilę remont drogi Malanowo-
Malanówko nie jest możliwy z uwagi na fakt, iż w budżecie powiatu nie zostały
zaplanowane środku na ten cel, a także ze względu na wykonane już projekty,
o których mówił Dyrektor ZDP.



2. Zapoznanie się z pismem ZDP w Sierpcu w sprawie:
a) zmian w planie finansowym Powiatu Sierpeckiego \v zakresie określonych
zadań drogowych;

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismem./za/t/czmA: nr 20 do niniejszego
protokołu.
b) korekty podziału finansowego.

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismem./zctfyczml nr 21 do niniejszego
protokołu.

3. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Zawidz w sprawie rozwiązania
umowy na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3740W
Kosemin-Budy Osieckie - granica województwa.

Pan Artur Obrębski poinformował, że Wójta Gminy Zawidz, ze względu na
bardzo trudną sytuację finansową Gminy, zwrócił się z prośbą o rozwiązanie umowy
na realizację zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 3740W Kosemin-Budy
Osieckie — granica województwa, /załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.
Członkowie zarządu przychylili się do prośby Wójta Gminy Zawidz.

Następnie głos zabrał Wicestarosta, który przeszedł do kwestii pozyskanego
destruktu z drogi nr 560. Przekazał, że na tę chwilę udało się przekazać 600 t, które
jest magazynowane na bazie Zarządu Dróg Powiatowych. Pojawił się pomysł, że
wysypać nim pobocza dróg powiatowych. Dlatego chce się zwrócił się radnych, aby
wskazali, na jakich drogach najlepiej byłoby zmodernizować te pobocza za pomocą
destruktu. W dalszej części trwała dyskusja.

4. Zajęcie stanowiska w sprawie montażu kamer wizyjnych na terenie SPZZOZ
w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że dyrektor SPZZOZ w Sierpcu zwrócił się
0 wyrażenie zgody na montaż kamer wizyjnych w celu zwiększenia bezpieczeństwa
1 ochrony na przyległym parkingu szpitalny m ./załącznik nr 23 do niniejszego
protokołu/.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji członkowie zarządu uznali, żeby na następnym
posiedzeniu dyrektor SPZZOZ doprecyzował jaki byłby koszt montażu kamer
i wskazał źródło finansowania.
Pan Starosta przekazał także, że została wydana odmowna decyzja co do lądowiska.
Okazało się, że inwestycja polegając na budowie parkingu uniemożliwiła
wykorzystania lądowiska. Dodał, że sprawa będzie analizowana i wyjaśniana.



5. Zajęcie stanowiska w sprawie wsparcia finansowego na zakup i montaż
kompensatora aktywnego w ZS nr l w Sierpcu.

Pan Piotr Tyndorf zwraca się o dofinansowanie na zakup i montaż
kompensatora aktywnego, który powinien zmniejszyć opłaty za energię bierną o ok.
90 %. Koszt zakupu takiego urządzenia wynosi ok. 20 000 zł. Przedstawił także
ostatnie faktury dotyczące zużycia energii. Z jego wypowiedzi wynikło, że
inwestycja powinna zwrócić się w ciągu 10 miesięcy lub szybciej z powodu
planowanych od l lipca podwyżek cen energii i uwolnienia cen od stycznia 2025r.
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

W dalszej części posiedzenia trwała dyskusja, w trakcie której członkowie
zarządu analizowali szczegółowe rozliczenia faktur przedłożone przez dyrektora
placówki. Uznano, że należy podejść do tematu całościowo, a nje jednostkowo,
w związku z tym ma zostać przeanalizowana sytuacja także w innych jednostkach
pod kątem zużycia energii.

6. Zapoznanie się z informacją dotyczącą rejestru zgłoszeń o zdarzeniach
nadzwyczajnych dotyczących mieszkańców DPS w Szczutowie.

Członkowie zarządu zapoznali się z informacją dotyczącą rejestru zgłoszeń
o zdarzeniach nadzwyczajnych dotyczących mieszkańców DPS
w Szczuto wie./2aA?cz«/'£«r 25 do niniejszego protokołu,

7. Zapoznanie się z pismem Związku Pracodawców Mazowieckie Porozumienie
Szpitali Powiatowych.

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem Związku Pracodawców
Mazowieckie Porozumienie Szpitali Powiatowych./za^czml nr 26 do niniejszego
protokołu,

8. Zapoznanie się z decyzją w sprawie zakwaterowania dla obywateli Ukrainy.
Pani Joanna Pakiela przedstawiła członkom zarządu decyzję w sprawie

zakwaterowania dla obywateli Ukrainy, zgodnie z załącznikiem nr 27 do niniejszego
protokołu.

9. Zajęcie stanowiska w sprawie projektu wniosku do Burmistrza Miasta
Sierpca w sprawie darowizny na rzecz Powiatu Sierpeckiego.

Pan Starosta wyjaśnił, że Wydział Geodezji przedłożył projekt wniosku do
Burmistrza Miasta Sierpca w sprawie darowizny na rzecz Powiatu Sierpeckiego
nieruchomości oznaczonej jako działka o numerze ewidencyjnym 1564/9



o pow. 0,0074 ha położonej w m. Sierpc stanowiącej własność Gminy Miasto Sierpc.
Działka ta zostałaby przeznaczona pod budowę drogi łączącej ul. Świętokrzyską
z ul. Mikołaja Kopernika wraz z infrastrukturą towarzyszącą.
Członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) opowiedzieli się za ww. wnioskiem,
co stanowi załącznik nr 28 do niniejszego profokolu.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.

Protokołowała SIA R O STA

KatariynaTbmaszewska
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